Σημαντικοί κανόνες προφοράς
· Το s όταν ακολουθεί φωνήεν διαβάζεται  ……………….
Sonne	Samstag	Sinn	Sultan	also	Summe
· Το sch διαβάζεται  ……………….
Bosch	Frisch	schlimm	Schreibmaschine   Schweinsteiger
· Το ie διαβάζεται  ………
Fliege/ Ziege/ Biene/ Fieber/ Zwiebel/  Siemens / Miele
Αλλά Familie
· Το ei διαβάζεται   ……………..
Bein/ Reis / Papagei/  Ameise/ Schwein/ Einstein
· Το au προφέρεται ………..
Audi/  Auto
· Το eu προφέρεται ………..
Eule	Deutschland	neu
· Το  ig στο τέλος της λέξης  προφέρεται ………..
zwanzig/ neugierig/
· To h στην αρχή της λέξης προφέρεται ……….. 
harmonisch / hermetisch / heterogen/  horizontal / Hierarchie / Hotel/ Humor Horror
· Το  h μέσα στη λέξη …….
Bahn /	Bohnen /  Wohnen/ 
· Σε σύνθετες λέξεις θα πρέπει να ξέρουμε τα συνθετικά 
Badehose/ Osterhase/ Sonnenhut/ 
· To W διαβάζεται  ………………
Wohnen/ Wein/ Wir/  Wer/ Wann / BMW
· Τα d b g στο τέλος της λέξης διαβάζονται αντιστοίχα t p k
Das Kind /Der Hund / Die Hand /Der Tag/Das Rad /Gelb/  Zeitung/ Ring/ Tag
· To Ch διαβάζεται ………………………
Buch	Tochter		Nacht		Kuchen
acht	Dach		Sechzig
· Tα st, sp στην αρχή της λέξης  προφέρονται  ………………………
sprechen 	Stein	Einstein		Schweinsteiger 
· Το er στο τέλος της λέξης διαβάζεται  ………………………
Liebe lieber  /Länge  länger / Weite 	weiter/ Breite	breiter/ Theater, Oper, Sänger,  Lehrer		teuer
· Στα Γερμανικά υπάρχουν πάρα πολλές σύνθετες  λέξεις.  Όταν τις διαβάζουμε κάνουμε μια μικρή παύση μετά από κάθε λέξη ανεβοκατεβάζοντας τον τόνο μας. 
Spielkarten		=	Spiel		karten
Lebensmittelgeschäft	=	Lebens		mittel		geschäft







